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Abstract (en)
The arrangement (1) has a flow acceleration device with a flow guiding device (9) that extends within an outer diffuser (2). The flow acceleration
device forms a manifold (11) with its outer surface (10) facing an inner surface (8) of the outer diffuser, and a section of the inner surface of the outer
diffuser, where a portion of a boundary layer flow formed on the inner surface of the outer diffuser is acceleratable in a main flow direction in such a
manner that a flow separation is stopped on the inner surface of the outer diffuser.

Abstract (de)
Eine von Fluid durchströmbare Diffusoranordnung (1) weist einen eine Innenoberfläche aufweisenden Außendiffusor (2) und eine
Strömungsbeschleunigungseinrichtung (9) auf, die derart eingerichtet ist, dass wenigstens ein Teil der an der Innenoberfläche des Außendiffusors
(8) sich ausbildenden Grenzschichtströmung in Hauptströmungsrichtung beschleunigbar ist, so dass eine Strömungsablösung an der
Innenoberfläche des Außendiffusors (8) unterbunden ist. Ferner weist ein Abdampfraum einer Dampfturbine oder ein Abdampfraum einer
Gasturbine die Diffusoranordnung auf.
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